
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 18. 9. 2019 

Místo:  Golf Hotel Austerlitz (Na Golfovém hřišti 1510, 684 01 Slavkov u Brna) 

Čas jednání: 18:30 – 21:45 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský 

Omluven: Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Metodik: Marek Zvalo 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Regionální metodik – výběry, vzdělávání 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 

4) Materiály z komisí ČF 

5) Materiály z regionálních komisí 

6) Informace ze sekretariátu 

7) Rozvojový plán regionu 

8) Informace ze školení sekretářů a rozhodčích 

9) Akce regionu (SportLIFE!, Olympijský park Brno) 

10) MSJ 2021 

11) Čerpání rozpočtu 2019 

12) Nastavení rozpočtu 2020 – první nástřel 

13) Různé 

 
 

Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. 

 

Ad2) Zahájeny tréninky RV JM kraje, ve ZL kraji budou tréninky RV teprve začínat. Diskuse nad 

případným budoucím nastavením časového harmonogramu tréninků RV. 

 

Regionální metodik Marek Zvalo představil trenéry regionálních výběrů: 

 

Zlínský kraj: 

Mladší žáci – Karel Ťopek 

Starší žáci – Petr Čech 

Dorostenci – Jiří Chromek 

Žákyně a dorostenky – Kateřina Šimková, Kateřina Slezáková 

 

Jihomoravský kraj: 

Mladší žáci – Pavel Brückner 

Starší žáci – Miroslav Vybíral 

Dorostenci – Roman Janda 



 

Žákyně – Tereza Tomanová 

Dorostenky – Radim Machálek 

 

Proběhla školení trenérů licence D v JM i ZL kraji. Školení pro licenci C nebyla vypsána z důvodu 

realizace školení v Olomouckém kraji a na Vysočině. 

 

Ad3) Petr Šíma představil hlavní body z předsezónního jednání regionálních sekretářů: 

- Rozvoj oddílů v rámci komplexního programu podpory 

- Koncepce a systém vzdělávání rozhodčích 

- Dotace a MŠMT – rejstřík sportovců nově navázaný na rodné číslo 

Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

 

Červnové jednání: 

Návrh etického kodexu členů volených složek ČF 

Vznik Národní agentury pro sport 

Návrh statutů pro odborné komise 

Viceprezident ČF Daniel Novák 

 

Srpnové jednání: 

Další projednání etického kodexu 

Došlo ke schválení všech navržených členů odborných komisí, u KRD stále probíhá oslovování 

vytipovaných osob 

Jiří Bořecký v KRO, Jan Šťastník v KVM, předseda LEGK Petr Galasovský 

Personální změny v sekretariátu 

Komplexní program podpory 

Elektronizace matričních úkonů 

Pohár mistrů v Ostravě (leden) 

 

Ad4) Materiály z komisí ČF: 

KVM – Návrh na zvýšení odměn lektorů a školitelů trenérů a rozhodčích – rozdělení odměn do tří kategorií 

s cílem navýšení odměn kvalitním školitelům 

 

Ad5) Materiály z regionálních komisí: 

KRD – Petr Galasovský informoval o průběhu základních školení, která proběhla v Brně a Zlíně, KRD má 

pravidelné jednání 25.9. 

 

Ad6) Informace ze sekretariátu – personální změny na sekretariátu: Petr Šíma končí k 31. prosinci 2019. 

 

Ad7) Petr Šíma okomentoval rozvojový plán regionu: 

- Schůzky v rámci rozvoje oddílů 

- Budování značky florbalu 

- Školské a mládežnické projekty 



 

- Rozvoj oblasti rozhodčích 

- Veletrh SportLife v Brně 

Bedřich Chromek vyvolal debatu o zaplňování bílých míst, v rámci sdílení best-practices mezi regiony 

vnímá VV JMaZL jako prioritu nalezení osob, které se budou o nové oddíly starat. Region jim musí 

poskytnout servis, ale pro jakékoliv budoucí fungování je nezbytné personální zajištění. Jan Krkoška 

navrhuje vytipovat bývalé hráče z měst, kde by bylo možné založit oddíl. 

 

Pavel Rochovanský otevřel diskusi o větším zapojení ČF do akcí ve Zlínském kraji. VV JMaZL diskutoval, 

zdali existují možnosti personálního zajištění akcí z členů sekretariátu nebo členů VV. 

 

Ad8) Informace ze školení sekretářů a rozhodčích: 

- Michal Havelka informoval o školení rozhodčích, průběhu a počtu vyškolených rozhodčích včetně 

úspěšnosti pravidlových testů 

- Pavel Brückner a Petr Šíma informovali o školení sekretářů oddílů, stručném obsahu školení a 

průběhu akcí v Brně i ve Zlíně 

Ad9) Petr Šíma informoval členy VV JMaZL o přípravě veletrhu SportLIFE! v Brně, na kterém se podílí 

region a současně i připravovaného Olympijského parku v Brně. 

 

Ad10) Petr Šíma informoval o přípravě Mistrovství světa juniorů 2021, v jednání o místě konání je i město 

Brno, nicméně dochází k další přípravě. Zatím nebylo rozhodnuto. 

 

Ad11) Čerpání rozpočtu 2019 – Petr Šíma okomentoval aktuální hospodaření, regionální rozpočet je t. č. 

v kladných číslech, tudíž nabízí přípravu dalších projektů, příp. nákup do příštího roku. Jan Krkoška 

uvažuje o přípravě projektů v oblasti marketingu a medializace. 

 

Ad12) Nastavení rozpočtu 2020 – první návrh. Do konce října musí být schválen rozpočet na rok 2020. 

Petr Šíma představil pracovní návrh rozpočtu. Členové VV JMaZL a předsedové regionálních komisí by 

měli do dalšího jednání předložit návrhy na úpravu rozpočtu pro rok 2020. 

 

Ad13) V rámci závěrečné diskuse probrány následující body: 

- Diskuse nad oblastí rozhodčích a návrh regionálního programu podpory za rozhodčí nad povinnost 

- Proběhla diskuse nad projektem Hlavně nezlobte – diskuse k případné realizaci obdobně jako v 

PHaSČ 

 
Termín příštího jednání: úterý 15. října, Slavkov u Brna 


